
Zápis ze schůze sociální komise konané dne 29.5.2018 
 
 

PŘÍTOMNI: Ing. Eva Svobodová, Eva Kalandrová , Tomáš Svoboda, Lukáš Karnet, Ladislav  
Valášek, Taťjana Beránková 
 
 
Předsedkyně ing. Svobodová všechny přítomné přivítala a informovala o žádosti  o přidělení 
dotace Pastelce. V této příležitosti připomněla, že to byla dotace na kulturní akci – výročí 
činnosti Pastelky, žadatel – Pastelka, byl předán do gesce sociální komise. Komise 
připomíná pravidla pro žádost o dotaci, kdyby žádost má být předkládána tři měsíce 
před předpokládaným datem akce, na kterou se dotace žádá, nikoli na poslední chvíli. 
 
Ing.Svobodová informovala členy komise o své účasti na akci pro vozíčkáře pořádanou paní 
Riglovou. Komise navrhuje výjezdní zasedání v měsíci srpnu v Hodoníně u Kunštátu právě na 
této akci pro vozíčkáře.  
 
Komise žádá ÚMČ o sdělení, zda byla prodloužena nájemní smlouva Klokánku na další 
období, jak již bylo doporučeno v předchozích zápisech,  
 
 
Komise opětovně žádá sociální i právní odbory ÚMČ Brno Líšeň o vyjádření k požadavku 
subjektů žádající o dotaci dle paragrafů 101, 104 Zákona o financování sociálních služeb, 
Zákon 108/2006 Sb. Ve znění pozdějších předpisů. Žadatelé o dotace se dovolávají, že dle 
tohoto předpisu má ÚMČ participovat na financování sociálních služeb. Komise připomíná, 
že žádost i informace k této právní normě byla již v zápisu ze dne 28.ledna 2017 !!! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Beránková 
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